



KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR
NEGERI SEMBILAN DAN MELAKA

KENYATAAN TAWARAN KERJA UNDI SECARA DALAM TALIAN

Kontraktor Bumiputera Tempatan (Mengikut Daerah) yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dengan Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Taraf Bumiputera (STB) serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih berkuatkuasa tempoh pendaftarannya adalah dipelawa untuk menyertai undian seperti berikut:

BIL	BUTIR-BUTIR TAWARAN	KELAYAKAN	TARIKH & WAKTU PENDAFTARAN	TARIKH & WAKTU CABUTAN UNDIAN	TEMPOH PENYIAPAN PROJEK
1	KPLB.UN.123/2020/MLK21 Cadangan Kerja-Kerja Menaiktaraf Longkang Konkrit dan Lain-Lain Kerja Berkaitan di Kampung Sebatu, Sungai Rambai, Melaka	Berdaftar dengan : i) Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) - Gred : G1 - Kategori : CE - Pengkhususan : CE01 & CE21 (Pembinaan Jalan dan Kerja-Kerja Kejuruteraan Awam)	Tarikh & Waktu : 11 Mei 2020 (Isnin) jam 12.00 PM sehingga 13 Mei 2020 (Rabu) jam 12.00 PM	Tarikh : 15 Mei 2020 (Jumaat) Waktu : 10.00 pagi	Enam (6) Minggu
2	KPLB.UN.124/2020/MLK22 Cadangan Kerja-Kerja Menaiktaraf Dataran Kejat dan Pagar Serta Lain-Lain Kerja Berkaitan di Masjid Ar Ridhuan Kg Parit Penghulu, Sungai Rambai, Melaka.	ii) Bahagian Pembangunan Kontraktor & Usahawan Kecil (BPKU) - Sijil Taraf Bumiputera (STB) iii) Berdaftar di Daerah JASIN	Pendaftaran hendaklah dibuat secara dalam talian. Pautan bagi Borang Pendaftaran akan disiarkan di Portal Rasmi Kementerian Pembangunan Luar Bandar (KPLB) di alamat www.rurallink.gov.my bermula pada tarikh dan masa yang dinyatakan di atas.	Cabutan akan dibuat secara langsung melalui Facebook Rasmi Pejabat Kementerian Pembangunan Luar Bandar Negeri Sembilan dan Melaka (https://www.facebook.com/kplbnsmelaka)	Empat (4) Minggu
3	KPLB.UN.125/2020/MLK23 Cadangan Kerja-Kerja Menaiktaraf Longkang Konkrit dan Lain-Lain Kerja Berkaitan di Kampung Pekan Nyalas, Asahan, Melaka				Enam (6) Minggu
4	KPLB.UN.126/2020/MLK24 Cadangan Kerja-Kerja Menaiktaraf Dataran Kejat dan Lain-Lain Kerja Berkaitan di Masjid Kampung Seri Minyak, Serkam, Melaka.				Empat (4) Minggu
5	KPLB.UN.127/2020/MLK25 Cadangan Kerja-Kerja Menaiktaraf Longkang Konkrit dan Lain-Lain Kerja Berkaitan di Kampung Bukit Tembakau, Serkam, Melaka				Enam (6) Minggu

BIL	BUTIR-BUTIR TAWARAN	KELAYAKAN	TARIKH & WAKTU PENDAFTARAN	TARIKH & WAKTU CABUTAN UNDIAN	TEMPOH PENYIAPAN PROJEK
6	KPLB.UN.128/2020/MLK26 Cadangan Kerja-Kerja Menaiktaraf Dataran Kejat dan Lain-Lain Kerja Kerja Berkaitan di Surau Kampung Lipat Kajang, Merlimau, Melaka.				Empat (4) Minggu
7	KPLB.UN.129/2020/MLK27 Cadangan Kerja-Kerja Membina Longkang Konkrit dan Lain-Lain Kerja Berkaitan di Kg Permatang Serai, Merlimau, Melaka.				Enam (6) Minggu
8	KPLB.UN.130/2020/MLK28 Cadangan Kerja-Kerja Menaiktaraf Longkang Konkrit dan Lain-Lain Kerja Yang Berkaitan di Kampung Serkam Pantai, Serkam, Melaka.				Enam (6) Minggu
9	KPLB.UN.131/2020/MLK29 Cadangan Kerja-Kerja Menaiktaraf Longkang Konkrit dan Lain-Lain Kerja Yang Berkaitan di Kampung Tasek, Sungai Rambai, Melaka.				Enam (6) Minggu

SYARAT-SYARAT MENYERTA! KERJA UNDI

1. Kontraktor (Pemilik Syarikat yang dinamakan) diwajibkan memuatnaik dokumen seperti berikut semasa pendaftaran secara dalam talian:
 - a) Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)
 - b) Sijil Perakuan Pendaftaran oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB); dan
 - c) Sijil Taraf Bumiputera oleh Bahagian Pembangunan Kontraktor & Usahawan (BPKU).
2. Kontraktor yang berdaftar di daerah **JASIN** sahaja **LAYAK** menyertai kerja undi ini.
3. Hanya syarikat yang memenuhi syarat yang ditetapkan sahaja akan dihubungi bagi pelaksanaan kerja undi secara dalam talian.
4. Kontraktor juga mestilah BELUM DITAWARKAN sebarang kerja di bawah Kementerian Pembangunan Luar Bandar Negeri Melaka pada tahun 2020.